



**Styremøte 08.03.2021 kl 19.00 på Teams.**

Tilstede: Nils Anders Lien, Anne Hege Bjørndalen, Christian Brauchle, Bjørn Tore Aasand, Christine L Strand, Vegard Rosenlund, Ester N. Ramstad og Lillian Grønhovd

<b>Sak 7 - 21</b>	Gå gjennom referatet fra forrige møte <b>Sak 19-20:</b> Buskerud Cup renn <b>Utsatt til 13. og 14.03.2021</b> <b>Sak 25-20:</b> Status World-Cup i Holmenkollen <b>AVLYST</b>	<b>Nils Anders</b>
<b>Sak 8-21</b>	<b>Sparebank 1 renn 13. og 14. mars 2021</b> Spennende ift snø eller regn etter værmeldinga på torsdag. Klarer å lage løyper nok tror Bjørn Tore Aa. Mer usikkerhet om det kommer nye direktiver fra Regjeringa i morgen 09.03.2021 evt.?	<b>Rennkomiteen</b>
<b>Sak 21-20</b>	<b>Sesongprogram</b> Ferdig og utsendt, litt rest igjen – ute denne uka.	<b>Christian B</b>
<b>Sak 9-21</b>	<b>Gaveutdeling i Sparebanken: Vi har søkt:</b> Allmennyttige formål søkt. Tap av dugnad i Holmenkollen som i fjor 180 000,- Kabeljobb, materialkostnader 143 000,-. Elektriker og annet fra egenkapital. Graving på dugnad.	<b>Nils Anders og Bjørn Tore Aa</b>



<b>Sak 10-21</b>	<p><b>Siden sist, runde rundt bordet</b></p> <p><b>Anne Hege:</b> 22.02.2021 Møte med kretsen på Teams: Vi kan søke om penger ift aktiviteter (kriteriene satt av Forbundet). Vi har gjennomført klubbmesterskap. Mulig å søke på HL 2023 og NC i 2021/2022. Hva er stemningen for nye søknader ift å søke? Flere husker godt at vi ikke tjente noen særlig mange kroner på NM. Bedre med HL enn NC? Når er søknadsfristen?</p> <p><b>Christian:</b> Ref fra Seniorgruppa: Direktivene nå er 10 stk kan samles sosialt. De er klare til oppstart igjen etter påske.</p> <p><b>Christine:</b> Fra nybegynnergruppa: De får ikke meldt seg på til renn fordi de ikke er godtatt ifra klubben sies det. Noe som må åpnes inne på KlubbAdmin/Sportsadmin? Ringe Helge B eller Åsne. 10-12 stk er fortsatt med etter skiskytterskolen, aktuelle til rennet vårt? Christine spør på treninga i morgen.</p> <p><b>Alle gruppene bør påminnes påmeldingsfristen ons.</b></p> <p><b>Vegard:</b> Savner seniorgruppa, ser det godt på blinkene/skivene. Bør ses på datamaskiner og software ift renn, der trengs det oppdateringer.</p> <p>Kopimaskin: en er vraka, skal finne en ny brukt en. Rennkontoret mangler tilgang på hjemmesida vår – ta kontakt med Christian Gedde-Dahl.</p> <p><b>Bjørn Tore:</b> 2 laservåpen er nå ankommet. Kan brukes til å vekke interesse for skiskyting på Sfo/skoler osv. Kan søke på utstyr som trengs på stadioen/ til utøverne. Nils Anders og Bjørn Tore ser på mulighetene. Vi har hatt fryst vann inn til Servicebygget i vinter, ingen skader, men må sikres før neste vinter.</p>	<p><b>Anne Hege sjekker</b></p> <p><b>Alle oppmenn</b></p> <p><b>Christian B.</b></p>
------------------	--	---



	<p><b>Ester:</b> Mye avbestillinger igjen til våren nå; konfirmasjoner og brylluper. Lite aktivitet inne, noe styrketreningsøkter. Sender ut ny vaskeliste i disse dager.</p> <p><b>Ift årshjulet:</b> Sesongavslutning i år? Ift Klubbmesterskap, VM Ida Lien.. Lage noe som i år i august?</p> <p><b>Sponsorkveld</b> – ikke rett tid til å arrangere noe nå, sende ut takkebrev og forklaring ift covid-situasjonen.</p>	
<b>Sak 11-21</b>	<p><b>Forberedelse til årsmøte</b></p> <p>Årsmeldingen: Nils Anders lager den selv, og spør om innspill fra gruppene direkte selv.</p>	<b>Nils Anders</b>
<b>12-21</b>	<p><b>Neste møte</b></p> <p><b>Årsmøte er satt til torsdag 20.mai, kl. 19.00</b> <b>Sted: Eikvang.</b> Styret møter kl. 18.00</p> <p>Annonseres i Bygdeposten og på våre egne sider.</p>	<b>Nils Anders</b>

Referent:

Lillian Grønhovd, 08.03.21



Vedlegg: Årshjul :

## HANDLINGSPLAN FOR SKISKYTTERGRUPPA I SIMOSTRANDA IL

Revidert 2019

OPPGAVER	FORBEREDELSE	KUNNGJØRES	ANSVAR
<b>JANUAR</b>			
Aktivitetsgebyr	Gjennomgå aktive liste med Oppmennene	Oversende til Helge Bendiksby Hovedgruppa	Sekretær
Idrettsregistrering	Helge		Helge
Sponsorrenn	Diplomer – Bespisning	Sende brev til Sponsorere	Styret
Sponsorere <b>sak i februar</b>	Utarbeide en endring i forhold til sponsorarbeidet. F eks andre kan bidra her og en representant fra styret. Sponsorere: skal takstene økes? Disse har stått stille lenge..		Styret
Styremøte	Ihht møteplan		Styreleder
Klubbtoy	Opprette kontakt BJ/Nygård angående sommerkolleksjon?		

OPPGAVER	FORBEREDELSE	KUNNGJØRES	ANSVAR
<b>FEBRUAR</b>			
Årsmelding hva – Budsjett-Regnskap	Skrive forslag	Godkjennes av styret	Sekretær og Styreleder
Arrangere større renn	Søknad til krets <a href="#">Skiskyting søknad</a>		
Styremøte	Ihht møteplan		Styreleder
<b>MARS</b>			
Årsmøte			Hovedstyret



Styremøte	Ihht møteplan		Styreleder
Klubbrenn		Hjemmesiden	Styret
<b>APRIL</b>			
Sesongavslutning	Bestille Eikvang Blomster, Loddsalg??? Premier – gavekort Trenere Invitere Ordførere hvis NM vinnere Brus og mat Innlevering av utleievåpen	Hjemmesiden	Styret
Melde ønske om renn neste sesong	Kretskontakten		Styret
Start SPONSORGRUPPA	Sesongprogram		Styret
Refusjon av utgifter til Hovedlandsrenn etc.	Finne ut hvem som er med som ledere. Informere.		Oppmann 15+
Trener møte	Ny sesong	Sende til alle trenere ledere	Trenerkontakter
Styremøte	Ihht møteplan		Styreleder
Utvekslingstur			
Klubbtoy vinterkolleksjon	Opprette kontakt med BJ Bør ha klær på plass i november		
<b>MAI</b>			
Lisens registrering i NSSF	Passord – Navn – Adresse – fødselsnummer pr. utøver		Sekretær
Konfirmanter	Sende kort med kr. 300,-		Sekretær
Løperkontrakter	Må sende ut til alle 17+ - for nye sesong	Sekretær oppbevare kontraktene	Oppmann 15+
Styremøte	Ihht møteplan		Styreleder
Loddbøker			
Sponsorgruppa Påbegynne arbeid angående sponsorkontrakter			



<b>JUNI</b>			
Kretsmøte/NSSF Ting			Leder

OPPGAVER	FORBEREDELSE	KUNNGJØRES	ANSVAR
Sommeraktiviteter	Hva finnes i sommer. Går klubben inn med støtte? 69-grader Nord??		
Styremøte	Ihht møteplan		Styreleder
<b>JULI</b>			
Opplegg egentrening		Nettet	trenere
<b>AUGUST</b>			
Ole Einar Marsjen 25 aug 2019			Hovedstyret
Klubbtoy  Luer skiskytterkolen	Bestille luer BJ for skiskytterkole når nettbutikk er åpen. Dette gjelder også luer som utøverne får når de har gjennomført skiskytterkolen.		
Rulleskirenn-lavterkselrenn			
Behov for kurs	Våpen-/pussekurs (desember) Ungdomsidrett Førstehjelpskurs Smørekurs TD1 kurs - foreldre/regelkurs Mødrekurs		
Behov for dugnad			Styret
Lisenser August/september	Gjennomgang lisens og FIS		Leder
Styremøte	Ihht møteplan		Styreleder
Søke Gjensidige stiftelsen Frist 15. september			



<b>SEPTEMBER</b>			
Opptak nye utøvere (Skiskytter skole)	Første uka etter høstferien Med sikkerhetskurs	Lage invitasjon sende til skolene i Modum, Sigdal , Krødsherad, Øvre Eiker Bygdeposten	Styret
Styremøte	Ihht møteplan		Styreleder
sponsorarrangement	Fastsette dato		Styret
<b>OKTOBER</b>			
Terminlister/Info om ny SESONG		Legge på hjemmesiden	Sekretær
<b>OPPGAVER</b>	<b>FORBEREDELSE</b>	<b>KUNNGJØRES</b>	<b>ANSVAR</b>
Foreldremøte	Bestille Eikvang - Terminlister – informasjon – SMØRING – SIKKERHET osv. til foreldre/utøvere Velge utøverrepresentanter til styret ?? Laglederlister??	Hjemmesiden	Styret
Sesongprogram	Fordele ansvarsoppgaver Bilder, tekst m.m.		Styret
Sparebank 1-cup De siste par årene har rennet vært i begynnelsen av desember.	Skrive Invitasjon Lage forslag til funksjonærliste Rennmøte Bestille Eikvang	Legge på hjemmesiden	Rennleder Sekretær
Styremøte	Ihht møteplan		Styreleder
<b>NOVEMBER</b>			
Sesongprogrammet	Må være ferdig til 1 rennet denne sesongen	Alle husstander i Modum	Sponsorgruppa
Sparebank 1-cup Hvis rennet er sent i desember..	Skrive Invitasjon Lage forslag til funksjonærliste Rennmøte Bestille Eikvang	Legge på hjemmesiden	Rennleder Sekretær
Snøsamling	Beitostølen - Geilo	Hjemmesiden	Trenere/oppmenn
Styremøte	Ihht møteplan		Styreleder



DESEMBER			
Sparebank1cup-renn			Rennleder
Styremøte	Ihht møteplan		Styreleder
Desember/Januar; Søknad om gaveutdelinger, søknad om midler til utstyr diverse. Ofte frist 31. januar.			Styret